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Bir süredir koltuğu boş olan
Afyonkarahisar Gazeteciler
Cemiyeti’nin yeni başkanı
Yönetim Kurulu Üyelerinin ortak
kararı ile Afyon Türkeli Gazetesi
sahibi M. Önder Artuk oldu.

TAYTAK, TCDD GENEL MÜDÜRÜ VEYSİ
KURT’U MAKAMINDA ZİYARET ETTİ
Afyonkarahisar’da bulunan Beton Travers fabrikasıyla uzun

zamandır ilgilenen Milletvekili Taytak Ulaştırma ve Altyapı Bakanı
Abdulkadir Uraloğlu’na yaptığı ziyaretlerin ardından TCDD Genel
Müdürü Veysi Kurt’u ziyaret etti. >>8’DE

Vali Yardımcısı V. Han’dan
Gıda Kontrol Laboratuvar
Müdürlüğüne ziyaret
Vali Yardımcısı Vekili Harun Reşit Han,
Türkiye’de bulunan 39 Gıda Kontrol Laboratuvar
Müdürlüğünden biri olan, Tarım ve Orman
Bakanlığına doğrudan bağlı kuruluş olarak
hizmet veren Afyonkarahisar Gıda Kontrol
Laboratuvar Müdürlüğünü ziyaret etti. >>7’DE

“ŞEHİT ÇOCUKLARIMIZA
OLAN SEVGİMİZ HİÇBİR
MAKAMLA ANLATILAMAZ”

BAŞKAN KÖKSAL,

Başkan Burcu Köksal’ın ev sahipliğinde düzenlenen gecede
şehit çocuklarımızla bir araya gelindi. Türkiye Harp Malulü
Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Genel Başkanı Malul Gazi

Mustafa Işık, Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı ve çok
sayıda şehit ailesi ve şehit çocuğunun katıldığı gecede duygusal anlar
yaşandı.

“TÜRKİYE’YE ÖRNEK
OLMASINI DİLİYORUM”

Şehit çocukları yılın 365 günü unutmadıklarını ve her daim yanlarında
olduğunu hatırlatan Başkan Burcu Köksal; “Şehit çocuklarımız bu toprak-
lar için babalarını feda ettiler, birçok yavrumuz hiç tanımadan dünyaya
geldi, babasız büyümek zorunda kaldılar. Ne yapsak şehit yakınlarımızın
ve şehit çocuklarımızın haklarını ödeyemeyiz. Hepsinin başımızın
üstünde yeri var. Biz şehit çocuklarımızı unutmuyoruz. Yılın 365 günü
onları zaten hatırlıyoruz. Her zaman onlar için elimizden geleni yapmaya
çalışıyoruz. Ancak 5 Haziran özel olarak Şehit Çocukları Günü olacak ve
her yıl bu tarihte şehit çocuklarımızla birlikte olacağız. Türkiye’ye örnek
olmasını diliyorum. Türkiye Cumhuriyeti ilelebet payidar kalacaksa
ülkemizde huzur içinde yaşıyorsak Aziz Şehitlerimiz ve kahraman gazi-
lerimize borçluyuz” dedi.>>HABER SAYFA 8’DE

KÖKSAL

"Altın Çağ" tiyatro gösterisi
Türkiye Diyanet Vakfı ile Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı arasındaki iş
birliğine dayanan ve Türkiye Diyanet Vakfı İstanbul Gönüllü
Koordinatörlüğü’nün yürütmüş olduğu “Hayata Köprü Sanat” projesi kap-
samında hayata geçirilen “Altın Çağ” tiyatro gösterisi, Hattat Ahmet
Karahisari Kültür ve Sanat Merkezinde gerçekleştirildi.>>2’DE

NÜFUS MÜDÜRLÜKLERİ
YKS İÇİN AÇIK OLACAK
Afyonkarahisar valiliği tarafından yapılan
açıklamada, 8 Haziran 2024 Cumartesi
günü 07.00-17.00 ve 9 Haziran 2024
Pazar günü 07.00-15.30 saatleri arasında
Bolvadin, Dinar, Emirdağ, Sandıklı ve
Merkez İlçe Nüfus Müdürlükleri açık ola-
cağı belirtildi. >>2’DE

TÜRKİYE, YAPAY ZEKA
SIRALAMASINDA 57. SIRADA
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Bilim,
Teknoloji, Kültür ve Sanat Festivali 2024
(AKÜFEST’24) etkinlikleri programı kapsamında
“Üretken Yapay Zeka ile Yaratıcı Tasarımlar”
eğitim ve atölye çalışması gerçekleştirildi.>>5’TE

“En büyük destek
valimizden”

Sinanpaşa Belediye Başkanı Tolga Yıldırım,
Afyonkarahisar Merkez 2. OSB kamulaştırma
çalışmaları kapsamında en büyük desteği
Afyonkarahisar Valisi Kübra Güran Yiğitbaşı'nın
verdiğini belirterek, Sinanpaşa bölgesi adına
teşekkürlerini iletti. >>7’DE

SALÇA KAVANOZUNDAN
UYUŞTURUCU ÇIKTI

Afyonkarahisar’da polis tarafından
durdurulan bir araçta yapılan
aramada salça kavanozunun içerisine
gizlenmiş halde 153 gram uyuşturucu
madde ele geçirildi.>>3’TE

YENİ BAŞKANI
GAZETECİLER CEMİYETİ’NİN

ÖNDER ARTUK OLDU

Cemiyet Yönetim Kurulu Üyeleri’nin istişaresi sonucunda Afyon Türkeli Gazetesi sahibi ve
iş insanı M. Önder Artuk’un Yönetim Kurulu Başkanı olması kararlaştırıldı. Artuk’un
başkanlığında Afyon Gazeteciler Cemiyeti Genel Kurulu sürecinin işletileceği belirtildi.

Afyon Gazeteciler Cemiyeti’nin önceki dönem Yönetim Kurulu Başkanı olan Kocatepe Gazetesi
sahibi Sezer Küçükkurt, 31 Mart 2024 Yerel Seçimleri’nde Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar Belediye Başkan Adayı olması dolayısıyla görevinden ayrılmıştı. Küçükkurt’un
ardından Cemiyet Yönetim Kurulu Başkanlığı’nı vekaleten sürdüren İsmail Akar’ın görevinden
istifa etmesinin ardından Cemiyet’te belirsizlik hâkim olmuştu. >>MEVLÜT TINAS

Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğünden
Göz Dolduran Sergi

“1-7 Haziran Hayat Boyu Öğrenme
Haftası” kapsamında Afyonkarahisar
Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğünün kur-
siyerlerinin hazırlamış oldukları Karma
Sergi Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, İl
Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci,
Eğitim Müfettişleri Başkanı Bahri Duran
Gökdeniz il protokolü ve çok sayıda dav-
etlinin katılımı ile açıldı. Programın açılış
konuşmasını yapan Halk Eğitim Merkezi
Müdürü Semra Güzbey yaptığı konuş-
mada, “ 2023-2024 eğitim öğretim yılında
19 öğretmen 357 usta öğretici ve il
merkezimizdeki okullarımızdan işbirliği ile
143 öğretmenimiz açılan kurslarımızda
görev almış ve açılan bin 259 kurstan 25
bin 29 kursiyerimiz kurslarımızdan fay-
dalanmıştır” dedi.
>>HABER SAYFA 4’TE

APARTMANDA YILANPANİĞİ/3

Afyonkarahisar Belediye ile Türkiye Harp Malulü Gaziler, Şehit Dul ve
Yetimleri Derneği Afyonkarahisar Şubesi işbirliğinde Türkiye’de

ilk kez 5 Haziran, “Şehit Çocukları Günü” olarak kutladı.

İl Tarım ve Orman Müdürlüğü
Vişne üreticilerinin yanında

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından hazır-
lanan ve Bitkisel Üretim Genel Müdürlüğü iyi tarım uygula-
malarının yaygınlaştırılması ve kontrolü projesi kapsamında
Şuhut’ta bulunan vişne bahçeleri iyileşiyor projesi bakanlık
katkılı olarak uygulamaya alındı. >>2’DE
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"Altın Çağ" tiyatro gösterisi
Türkiye Diyanet Vakfı ile Aile ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı arasın-
daki iş birliğine dayanan ve Türkiye Diyanet Vakfı İstanbul Gönüllü

Koordinatörlüğü’nün yürütmüş olduğu “Hayata Köprü Sanat”
projesi kapsamında hayata geçirilen “Altın Çağ” tiyatro gösterisi,

Hattat Ahmet Karahisari Kültür ve Sanat Merkezinde gerçekleştirildi.
Gerçekleştirilen gösteriye Afyonkarahisar Valisi
Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, 29. dönem Meclis
Başkanı Mustafa Şentop'un eşi Sabriye Şentop,
İstanbul İl Müftü Yardımcısı Huriye Akbıyık, TDV
İstanbul Gönüllü Koordinatörü Meral Günel, İl
Müftüsü Lütfü İmamoğlu, Aile ve Sosyal Hizmetler
İl Müdürü Bilal Erdoğan ve protokolün katıldı.
Hattat Ahmet Karahisari Kültür ve Sanat
Merkezinde gerçekleştirilen gösteriye Kartal Şehit
Polis Kemal Tosun Anadolu İmam Hatip Lisesi
öğrencileri olan Zeytinburnu Çocuk Evleri
Sitesindeki çocuklar tarafından sahnelenen tiyatro

büyük bir beğeniyle izlendi. Ayrıca Florya Çocuk
Destek Merkezi, Hasan Tan Çocuk Evleri Sitesi ve
Zeytinburnu Çocuk Evleri Sitesi’nde proje kap-
samında devam eden sanat eğitimlerinden ortaya
çıkan filografi, çini, ebru eserleri de sergilendi.
Program, öğrencilere hediye takdimi ile sona erdi.
Afyonkarahisar il müftülüğünün sosyal medya’dan
yaptığı paylaşımda; “"Hayata Köprü Sanat" projesi-
ni hayata geçiren TDV İstanbul Gönüllü
Koordinatörlüğüne, "Altın Çağ" tiyatrosunda rol alan
çocuklarımıza ve emeği geçen herkese teşekkür
ederiz” ifadelerine yer verildi. >>İZZET IŞIK

Emirdağ’da ‘Evlendirme memurluğu
hizmet içi eğitimi’ verildi

Emirdağ ilçe tarafından evlendirme iş ve işlemlerinin en iyi şekilde
yürütülmesi amacıyla " evlendirme memurluğu hizmet içi eğitimi" verildi.

Emirdağ ilçe nüfus müdürü Harun Demirsoy
tarafından evlendirme iş ve işlemlerinin en iyi şek-
ilde yürütülmesi amacıyla evlendirme memurluğu
görevini yürüten İlçe Merkez ve Belde Belediye
Başkanlıklarının evlendirme memurları ile tüm köy
muhtarlarına yönelik " evlendirme memurluğu

hizmet içi eğitimi" verildi. Katılımcılara evlenme ve
evlendirme iş ve işlemleri, evlenme yönetmeliği ve
evlendirme iş ve işlemlerinin mevzuata uygunluğu
konularında bilgi veren Demirsoy, amaçlarının
evlendirme mevzuatı ve uygulamadaki eksikliklerin
giderilmesi olduğunu söyledi. >>MEHMET KASAL

Nüfus Müdürlükleri YKS için açık olacak
Afyonkarahisar valiliği tarafından yapılan
açıklamada, 8 Haziran 2024 Cumartesi
günü 07.00-17.00 ve 9 Haziran 2024
Pazar günü 07.00-15.30 saatleri arasında
Bolvadin, Dinar, Emirdağ, Sandıklı ve
Merkez İlçe Nüfus Müdürlükleri açık ola-
cağı belirtildi. YKS katılacak adaylardan,
nüfus cüzdanını veya T.C. kimlik kartını
kaybeden ve yeniden çıkarmak isteyen
adayların, nüfus müdürlüklerine başvu-
rarak “Sınav Giriş Belgesi” ile bir adet
fotoğrafını yanında getiren adaylara
“Geçici Kimlik Belgesi” düzenlenebilmesi
gerçekleştirebilecek. >>İBRAHİM ARTIÇ

İl Tarım ve Orman Müdürlüğü
Vişne üreticilerinin yanında

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü tarafından hazırlanan
ve Bitkisel Üretim Genel Müdürlüğü iyi tarım uygulamalarının

yaygınlaştırılması ve kontrolü projesi kapsamında Şuhut’ta bulunan vişne
bahçeleri iyileşiyor projesi bakanlık katkılı olarak uygulamaya alındı.

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü
tarafından başlatılan proje kapsamında Şuhut
İlçesi Karaadilli Kasabasında vişne bahçelerinde
koşnil zararlısının popülasyonun hızla arttığı ve
mevcut bahçelerde üretimi tehdit ettiği tespit
edilmiştir. Hedef hazırlanan proje ile bölgedeki
üreticilerin amaçlı bitki koruma ürünü dağıtımı
yaparak uygulama alanında toplu mücadele yapıl-
ması sağlaması. İyi tarım uygulamaları ile çiftçilerin
doğru ve zamanında ilaçlama yöntemleri ile

hastalık ve zararlılarla mücadele etmesi, mücadele
aşamalarının kayıt altına alınarak geriye doğru
izlenebilirliğin sağlanması amaçlanmaktadır.
Uygulama kapsamında çiftçilere kontrollü üretim
yapılması hedeflenmekte. Afyonkarahisar İl Tarım
ve Orman Müdürü Özkan Parlak’ın katılımı ile
proje kapsamında üreticilere bitki koruma ürünleri,
koruyucu ekipmanları teslim edilerek, ilaçlama
gerçekleştirildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ

Emirdağ kültür evi misafirlerini
ağırlamaya devam ediyor

Belediye Başkanı Serkan Koyuncu tarafından, İlçe’nin zengin
kültürel mirasını gelecek kuşaklara aktarmak amacıyla faaliyete

geçirilen Emirdağ Kültür Evi misafirlerini ağırlamaya devam ediyor.

Geçmişten bugüne uzanan Emirdağ kültürünü
ziyaretçilere aktaran kültür evindeki giysiler eşyalar
ve ilçemizin geçmişini anlatan eserler, bölümlere
ayrılmış odalarda ziyaretçilerin beğenisine sunuluy-
or. Gelen vatandaşlar tarafından en çok beğeniyi ise
çeyiz odası alıyor. Çeyiz Odası'nda, Emirdağ’a özgü
el işi ürünler, geleneksel kıyafetler, dantel ve nakış
gibi el sanatları, geçmiş dönemlerden kalma çeyiz
eşyaları ve daha birçok değerli eser sergileniyor. Bu

özel proje ile hem ilçemizde yaşayan genç nesillerin
kültürel değerlerimizi tanıması ve sahip çıkması,
hem de ilçemizi ziyaret eden misafirlerin Emirdağ’ın
eşsiz kültürünü yakından tanıması hedefleniyor.
Emirdağ Belediyesi’nden yapılan açıklamada,
“İlçe’nin kültürel ve sanatsal zenginliklerini keşfet-
mek ve paylaşmak için sizleri de Emirdağ Kültür
Evi'ne bekliyoruz” ifadelerine yer verildi.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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“Yapay zekayı anlamak: temellerden
eğitime bir yolculuk” konferansı düzenlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Bilim, Teknoloji, Kültür ve Sanat Festivali 2024 (AKÜFEST’24) etkinlikleri

programı kapsamında “Yapay Zekayı Anlamak: Temellerden Eğitime Bir Yolculuk” temalı konferans düzenlendi.

Atatürk Kongre Merkezinde düzenlenen,
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Murat Peker ile
birlikte akademik ve idari personelin

katıldığı konferansta, Maarif Vakfı Akademik
Faaliyetler ve Yayınlar Daire Başkanı Doç. Dr.
Rıdvan Elmas konuşmacı olarak yer aldı. Maarif
Vakfı Akademik Faaliyetler ve Yayınlar Daire
Başkanı Doç. Dr. Rıdvan Elmas, her yeni çıkan
teknoloji gibi yapay zekanın da belli korkuları
beraberinde getirdiğine dikkat çekerek bununla
ilgili felsefi tartışmaların söz konusu olduğunu
belirtti. Cahit Arf Hoca’nın 1959 yılında yapay
zekayı Türkiye’de konuştuğunu söyleyen Elmas,
“Cahit Arf, eğitimin çok teorik ağırlıklı olduğunu,
uygulamaya çok önem verilmediğini ve eğitimde-
ki zayıflıkların makinalarla nasıl çözülebileceğinin
getirdiği tartışmayı anlatıyor. Buradan hareketle
aslında bazı şeyleri anlayabilmiş ve görebilmişiz
diyebiliriz fakat yeterince üzerine düşülmemiş”
dedi. Elmas, yapay zekanın 2022 yılından beri
gündemde olduğunu ve çok yavaş ilerlediğini
belirterek, “Silikon tabanlı çiplerin gelişmesi, veri
tabanlarının artışı ve matematiğin gelişmesi
yapay zekanın son iki üç yılda hızla ilerlemesine
neden olmuştur” diye konuştu.

“YAPAY ZEKÂ YENİ İŞ
ALANLARI AÇMAKTADIR”

Elmas, yapay zekanın hata payının normal bil-
gisayarlara göre çok daha yüksek olduğunu
sebebinin ise yapay zekanın en makul veri odak-
lı cevabı vermesinden kaynaklı olduğu bilgisini

kaydetti. Elmas, “Yapay Zekâ ile insanların aklına
işsiz kalma gibi sorular gelmeye başladı.
Türkiye’de robotların işçilerin yerine çalıştığı 6
fabrika bulunuyor. Dünya buna doğru evriliyor.
Fakat bu tamamen yapay zekâ ile ilintili bir durum
değildir. Yapay zekadan önce de bu vardı zaten.
Bu daha çok sanayi 4.0 ile ilgili bir durumdur.
Normal fabrikalarda 1000-1500 kişi çalışırken bu
tür fabrikalarda 50-60 kişi çalışıyor. Bu rutin işler
yapanların sayısını azaltsa da yeni iş alanlarına
imkân açmaktadır” ifadelerini kullandı.

“HER AKILLI SİSTEM
YAPAY ZEKÂ DEĞİLDİR”

Elmas, “Her akıllı sistem yapay zekâ değildir.

Akıllı sistemler yapay zekayı kullanabilir fakat her
akıllı sistem yapay zekâ olmayabilir. Her şeyi
yapay zekâ ile örüntüleme anlayışından
vazgeçmemiz gerekmektedir” dedi. Yapay zekay-
la geliştirilen programlar hakkında bilgi veren
Elmas, “Yapay zekaya dayalı bir sohbet robotu
geliştirilirken OPEN AI adında yeni bir marka kul-
lanıldı. Google tercih edilmedi. Ben bunun sebe-
binin OPEN AI’ın bir marka değerinin olmadığını
ve bu nedenle Google gibi kaybedecek bir şeyinin
olmamasına bağlı olduğunu düşünüyorum. Fakat
şimdi en büyük kazancı onlar sağlıyor. Google’ın
işlemcisi Camel AI’ da çok güçlü bir programdır.
CHATGPT’ye para vermek istemiyorsanız kesin-

likle kullanılabilir” diye konuştu.
“GELECEK SİZİ BEKLİYOR. SİZ DE
GELECEĞİNİZİ BEKLİYORSUNUZ”

Yapay zekayı daha çok var olabilen, sınırları belli
problemlerde yardımcı olarak düşünmenin çok
daha verimli olacağını belirten Elmas, “Yapay
zekanın daha özgün, üretici tarafına baktığımız
zaman; bir makale yazması, bir köpeğin resmini
oluşturması, bir tavsiye mektubu oluşturması
veya optimize etmesi gibi katkılarının olduğunu
görüyoruz. Beynimizin bir dilim ekmek yerken
yaptığını ancak bir nükleer santralden aldığımız
enerji ile yapay zekaya yaptırabiliyoruz. Her bir
resim üretmede bir telefonu şarj etmiş kadar
enerji harcıyoruz. Bu yüzden şu anda silikon
tabanlı çip sisteminden çıkıp hepsinin birleştir-
ildiği yani CPU’nun ve hafıza kartının hepsinin
birleştirildiği yere doğru gitmek isteniyor” dedi.
Elmas, Çin ve Hindistan’ın oyunun kurucusu ola-
cağına ve Türkiye’nin de bu bağlamda yeterli ve
eğitimli mühendisler yetiştirmesinin önemine
değindi. Prof. Dr. Murat Peker ise, “Yakın zaman-
da bütün birimlerimize, bütün programlarımızda
yapay zeka ile alakalı bir ders açılması gerektiği
konusunda bir yazı yazmıştık. Muhtemelen
Haziran Senatomuzda önümüzdeki yıl bu ders
müfredatımıza eklenecek. Bu alanda mümkün
olduğu kadar kendimizi yetiştirmek önemli.
Gelecek sizi bekliyor. Siz de geleceğinizi bekliy-
orsunuz” ifadelerini kullandı.
>>HÜDAYİ ACAR

Dolandırıcılık suçundan aranan şahsı polis yakaladı
Afyonkarahisar’da bilişim suçlarını kullanarak dolandırıcılık

yaptığı iddia edilen ve hapis cezasıyla aranan şahsı polis yakaladı.
Edinilen bilgilere göre, bilişim sistemlerini banka veya kredi
kurumlarının araç olarak kullanılması suretiyle nitelikli
dolandırıcılık suçundan, Afyonkarahisar 3. Ağır Ceza
Mahkemesince 3 yıl 6 ay 5 gün hapis cezasıyla aranan Y.A., isim-
li şahsın yakalanmasına için çalışma başlatıldı. İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Siber Suçlarla Mücadele Şube Müdürlüğü
ekipleri yaptıkları takip sonrası şahsı kent merkezinde yakala-
yarak gözaltına aldı. Şahıs işlemlerinin ardından sevk edildiği
mahkeme tarafından tutuklanarak cezaevine gönderildi. >>İHA

Afyonkarahisar’da
trafik kazası, 2 yaralı
Afyonkarahisar’ın Şuhut ilçesinde
meydana gelen trafik kazasında

kazada 2 kişi yaralandı.
Kaza, Şuhut’un Altıgöz Mahallesi’nde saat 22.00 sıralarında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, 17 yaşındaki İ.Ö.’nün
idaresindeki 03 SF 899 plakalı motosiklet ile Oynağanlı Caddesi
üzerinde seyir halinde iken H.A. sevk ve idaresindeki tescilsiz
motosiklet çarpıştı. Çevredekilerin ihbarı üzerine bölgeye sağlık
ve trafik ekipleri sevk edildi. Sağlık ekipleri 2 yaralanan iki
sürücüyü de çevre hastanelere sevk etti. Kazayla ilgili soruştur-
ma devam ediyor. >>İHA

Salça kavanozundan
uyuşturucu çıktı
Afyonkarahisar’da polis tarafından durdurulan bir araçta
yapılan aramada salça kavanozunun içerisine gizlenmiş

halde 153 gram uyuşturucu madde ele geçirildi.
Edinilen bilgilere göre, kente uyuşturucu
getirileceği yönünde bilgi alan İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Narkotik Suçlarla
Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri söz
konusu aracı Afyonkarahisar-Kon karayolu
üzerinde oluşturdukları uygulama noktasın-
da durdurdu. Aracı didik didik arayan ekipler
mandalina kasasında bulunan salça
kavanozundan şüphelenerek kavanozu bir
şiş yardımıyla kontrol etti. Yapılan
incelemede kavanozun ortasında farklı bir
madde olduğunu belirleyen ekipler ardından
kavanozun içerisindeki salçayı boşalttı.
Ekipler daha sonra kavanoza poşete
sarılmış halde zulalanmış uyuşturucu
maddeyi ele geçirdi. Olayın ardından araçta
bulunan S.K. isimli şahıs polis ekipleri tarafın-
dan gözaltına alınırken ele geçirilen uyuştu-
rucunun miktarının ise 153 gram olduğu
belirlendi.

Apartmanda yılan paniği
Afyonkarahisar’da bir apartmanın içerisine
giren yılan kısa süreli paniğe neden oldu.Olay,
Şuhut ilçesinde meydana geldi. Edinilen bil-
gilere göre, hava sıcaklıklarının mevsim nor-
mallerinin üzerinde seyrettiği ilçede Mehmet
Akif Ersoy Mahallesi'ndeki 4 katlı bir binada
yaşayan vatandaşlar apartmana girdiklerinde
kapı arkasında duran yılanı görünce adeta şok
yaşadı. Olay sonrası büyük korku yaşanırken,
vatandaşlar sonrasında durumu 112 Acil Çağrı
Merkezine bildirerek yardım istedi. Ardından
ihbar üzerine bölgeye gelen Doğa Koruma ve
Milli Parklar 5. Bölge Müdürlüğüne bağlı ekipler
yılanı apartmandan alarak doğal ortamına
bıraktı. >>İHA
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Miyopta ‘Gün ışığı’ açıklaması:
“Engel olacak ciddi bir faktör”
Cep telefonu, bilgisayar gibi birçok teknolojik cihaza uzun süre maruziyetin gözlerde oluşturduğu zararlara
dikkat çeken uzmanlar miyop konusunda uyarıyor. Dr. Öğretim Üyesi Semih Çakmak, “Gün ışığına daha az

maruz kalmakla beraber miyopide daha fazla artış olduğu görülmekte. Miyop, pandemiyle online eğitim,
ekran maruziyeti, yakına odaklanmaların artmasıyla bir artış ve artık salgın olarak tanımlanmakta. ” dedi.

Toplumda uzağı görememe olarak
belirtilen miyopun görülme sık-
lığının arttığını ifade eden

uzmanlar, uyarılarda bulunuyor.
Dr. Öğretim Üyesi Semih Çak-
mak ve Çam ve Sakura Şehir
Hastanesi Göz Hastalıkları
Bölümü’nden Doç. Dr.
Havva Kaldırım pandemi
döneminde online eğitimin
yoğunlaşması, toplumda
teknolojik cihazların sık
kullanımı gibi nedenlerin
süreci etkilediğini ifade etti.
Gün ışığından uzak kalın-
ması, uzak mesafelere yeter-
ince bakılmaması gibi durum-
ların süreci olumsuz etkilediğini
söyleyen uzmanlar, 2050 yılında
dünya nüfusunun yarısının uzağı göre-
meme durumuyla ilgili sıkıntı yaşayacağının
öngörüldüğünü belirtti.

ÇOCUKLARIN DAHA YÜKSEK RİSK
ALTINDA OLDUĞUNU GÖRMEKTEYİZ

Son zamanlarda miyopta artış olduğunu aktaran
İstanbul Üniversitesi İstanbul Tıp Fakültesi
Cerrahi Tıp Bilimleri Bölümü Göz Hastalıkları Ana
Bilim Dalı'ndan Dr. Öğretim Üyesi Semih Çak-
mak, “Yakına bakmakla beraber miyopide artış
görüyoruz. Pandemiyle artan online eğitim, ekran
maruziyeti, yakın çalışma ve yakına odaklan-
maların artmasıyla bir artış ve artık salgın olarak
tanımlanmakta. Çocuk hastalarda özellikle
gözlerde gelişim çağında da uzun süre yakına
bakmakla beraber online, internetten eğitim ve
pandemiyle bunun daha da artmasıyla çocukların
daha yüksek risk altında olduğunu görmekteyiz.
Uzağa bakmak, gözü dinlendirmek, yakına odak-
lanmamak aslında göz için bir avantaj. Z kuşağı

internet, teknoloji çağı çocukları
olduğu için uzun süre ekrana

bakarak, yakına odaklanarak
geçirdikleri için uzağa bak-

manın nimetlerinden, avan-
tajlarından yararlanamıyor.
Yakına uzun süre odakla-
narak numara artışını,
daha fazla miyop oluşma
riskini artırıyorlar. Miyopi
olan insanlarda daha
çok görülen bazı göz
hastalıkları mevcut.

Bunlar retinal yani göz
damarlarında meydana

gelen problemler, göz tan-
siyon problemleri, bu kanıtlan-

mış bilimsel gerçek. Kapalı
havalarda, gün ışığına daha az

maruz kalmakla beraber miyopinin de
daha fazla artışı olduğu görülmekte. Günışığı göz
bebeğinin daha fazla büyümesini engelleyerek,
göz bebeğinin küçülmesini sağlayarak miyopinin
ilerlemesini bir miktar durduruyor. Gün ışığına
daha az maruz kalmakla beraber miyopide daha
fazla artış olduğu görülmekte. Gün ışığı, kapalı,
loş ortamda çalışan bireyler için koruyucu, miy-
opinin artışını engelleyici bir faktör olarak
düşünülebilir. Miyopinin salgın olduğu, daha fazla
görüleceği, daha çok çocuklarda numaraların
daha da ilerlemesiyle birlikte daha yaygın olacağı
söylenmekte. Net bir veri olarak 2050 yılında
dünya nüfusunun yarısının miyop olacağını
söyleyebiliriz. Rutin olarak göz muayenesini her
yıl herkese öneriyoruz, onun dışında mutlaka
yakına odaklanmanın uzun süre olmaması gerek-
tiğini vurguluyoruz. Gün ışığı, miyopinin gelişi-
minde ciddi engel olacak bir faktör. Ayrıca uzağa
bakmak da miyopa karşı bir miktar koruyucu

etken oluyor. Ev içinde, masa başında çalışırken,
ekrana bakarken ortamın aydınlık olmasını
mümkünse 20 dakikada bir 20 saniye olunca uza-
klara bakarak gözlerin dinlendirilmesini istiyoruz.
Hangi iş yapılıyor olursa olsun, miyopinin artışı
yakına uzun süre odaklanmakla birlikte daha da
fazla olacaktır. Tedavi olarak 3 seçeneğimiz
mümkün; gözlük, lens ve lazer olarak seçenek-
lerimiz mümkün. Kesinlikle çocuklarda miyopinin
daha fazla olduğunu görüyoruz. Daha küçük
yaşlarda daha yüksek miyopi derecelerinin
olduğunu görüntülüyoruz. 3 yaşına kadar olan
çocuklarda hiçbir şekilde ekran maruziyetini
sadece göz hekimleri değil bütün hekimler olarak
önermiyoruz" şeklinde konuştu.

TÜRKİYE’DE BELKİ DE İLK OLACAK
MİYOP POLİKLİNİĞİ OLUŞTURDUK

Çocukların ekran bağımlılığı yerine açık alanlar-
da aktivitelerde yer almasının büyük önem
taşıdığını söyleyen Çam ve Sakura Şehir

Hastanesi Göz Hastalıkları Bölümü’nden Doç. Dr.
Havva Kaldırım, “Günümüzde miyopi en sık
görülen kırma kusurudur. 6 yaş öncesi aileler çok
fazla fark etmeyebilir. Neden; çünkü 6 yaş öncesi
çocukların işi daha çok yakınladır. Fakat okul
çağına geldiklerinde ki günümüzde bize en fazla
öğretmenlerden çocuklar gönderilmekte. ‘Çocuk
tahtayı göremiyor, görebilmek için tahtanın yanı-
na kadar kalkıp geliyor’ diye aileler çocukları bize
getirmeye başladı. Maalesef şu anda çocuk-
larımızın ellerinde telefonlar, tabletler. Çocuk
dışarıya çıkamıyor gün ışığıyla buluşamıyor bu
sebepten sürekli evde kalan yakın aktiviteyi
artıran çocuklarda miyopi kaçınılmaz hale geldi.
Tüm ailelerin en büyük sıkıntısı ne; telefon.
‘Elinden alamıyorum, telefonu alıyorum bilgisa-
yara gidiyor’, sürekli yakın aktivitenin çok fazla
arttığını ifade ediyorlar. 8 ile 12 yaş arasında hızlı
bir progresyon göstermekte fakat bu 4 yaş civarı-
na kadar inmiş durumda. Retinanın yerinden
kalkması belki de sonuçta görme kabliyetini kay-
betmeye kadar gidebilen bir durum. Nasıl önleye-
biliriz; açık alanların inşa edilmesi düşünebilir.
Çocukların evlerde değil, daha çok dışarıda ve
gün ışığında zaman geçirmeleri planlanabilir.
Türkiye’de belki de ilk olacak miyop polikliniği
oluşturduk. Okul öncesi çocuklarda, okula başla-
madan önce mutlaka miyopi veya diğer göz
kusurları açısından muayene öneriyoruz. Özellik-
le 6-16 yaş arası çocuklara hizmet vermekte.
Kendimiz telefon, tableti bırakalım, gereksiz yere
bakmayalım ki onlar da bizi takip etsin bakmasın-
lar. En büyük ikazım; kendi poliklinik rutinimde de
görüyorum ‘Hocam yemeğini yemiyor, benimle
pazarlık yapıyor, şu kadar ders çalışırım, şu
kadar telefona bakarım’ diye birkaç gün, hakikat-
en 10 gün bir yoksunluk sendromu çekiyorlar
ama ondan sonra farklı bir aile içi aktivite olabilir”
dedi. >>İHA

Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğünden Göz Dolduran Sergi
‘1-7 Haziran Hayat Boyu Öğrenme Haftası’ kapsamında Afyonkarahisar Halk Eğitim Merkezi Müdürlüğünün kursiyerlerinin hazırlamış oldukları karma sergi açıldı.

“1-7 Haziran Hayat Boyu Öğrenme Haftası”
kapsamında Afyonkarahisar Halk Eğitim
Merkezi Müdürlüğünün kursiyerlerinin
hazırlamış oldukları Karma Sergi Vali
Yardımcısı Mehmet Keklik, İl Milli Eğitim
Müdürü Miraç Sünnetci, Eğitim Müfettişleri
Başkanı Bahri Duran Gökdeniz il protokolü
ve çok sayıda davetlinin katılımı ile açıldı.
Programın açılış konuşmasını yapan Halk
Eğitim Merkezi Müdürü Semra Güzbey yap-
tığı konuşmada, “ 2023-2024 eğitim öğretim
yılında 19 öğretmen 357 usta öğretici ve il
merkezimizdeki okullarımızdan işbirliği ile
143 öğretmenimiz açılan kurslarımızda
görev almış ve açılan bin 259 kurstan 25
bin 29 kursiyerimiz kurslarımızdan fay-
dalanmıştır. Açık ortaokul ve açık liseden
toplamda 2 bin 342 öğrencimiz mezun

olmuştur. Sizlerin huzurunda tüm
arkadaşlarımıza çalışmalarından dolayı
teşekkür ederim” dedi.
SÜNNETCİ, “92 BİN 675 KURSİYERİMİZ

VERİLEN EĞİTİMLERDEN
FAYDALANMIŞTIR”

Serginin açılışında konuşan İl Müdürü
Miraç Sünnetci ise; “Hayat boyu öğrenme
haftasında (1-7 Haziran) merkez dahil 17
ilçemizde bulunan Halk Eğitimi Merkezi
Müdürlüklerimiz çeşitli etkinliklerle yıl
boyunca üretilen ürünleri sergilemenin
yanında defile, halk oyunları vb. birçok
etkinlikle kutlamaları tüm halkımızla pay-
laşıyorlar. Tüm il genelinde Merkez
Müdürlüklerimizde 3 bin 960 kurs açılmış ve
92 bin 675 kursiyerimiz verilen eğitimlerden
faydalanmıştır. >>HÜDAYİ ACAR
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KÖKSAL, “HAKSIZLIK HUKUKSUZLUK
VE EMEĞE SAYGISIZLIĞA DUR DEDİK”

Afyonkarahisar Belediyesi bünyesinde görev yapan kadrolu işçilerin
yaklaşık iki yıldır devam eden haksızlık ve mağduriyetleri Başkan Burcu
Köksal sayesinde son buldu. Asgari ücrete mahkûm edilen daimi
işçilerin yüzü, Belediye Başkanı Burcu Köksal’ın talimatlarıyla güldü.

Belediye ile Belediye-İş Sendikası Afyonkarahisar
Şube Başkanlığı ile daimi işçilerin durumlarının
iyileştirilmesi için yapılan görüşmeler tamamlandı.

Başkan Burcu Köksal ile Belediye-İş Sendikası Genel
Başkanı Nihat Yurdakul arasında imzalanan ek protokolle
kadrolu işçilerin maaşlarında düzenlemeye gidildi. Başkan
Yardımcıları Ömer Yıldız, Cem Kasapoğlu, AFBELSAN
Genel Müdürü İsmail Taylan, Belediye-İş Sendikası
Afyonkarahisar Şube Başkanı Mehmet Selman, Sendika
Yönetim Kurulu Üyeleri ve çok sayıda emekçinin katıldığı
imza töreninde işçiler Başkan Köksal’ı tezahüratlarla
karşıladı.
“BAŞKANINIZIN KIYMETİNİ BİLİN”
Programın açılış konuşmasını Belediye-İş Sendikası Genel
Başkanı Nihat Yurdakul yaptı. Yıllardan beri Afyon
Belediyesinde yaşanan hukuksuzluk, adaletsizlik ve
emeğe saygısızlığın Burcu Köksal Başkan dönemiyle bir-
likte sona erdiğine dikkat çeken Genel Başkan Nihat
Yurdakul “Emeğe saygı duyulursa o mekânda hukuksuzluk
ve adaletsizlik olmaz. Çok şanslısınız. Bu şansın değerini
kıymetini bilin. 31 Mart’ta seçimler oldu, sadece Burcu
Başkan ve ekibi kazanmadı, emek kazandı, sizler
kazandınız. Sizlerin sahsınızda çocuklarınız kazandı.
Buna yediğiniz ekmek, içtiğiniz su gibi değer verin. Ben
siyasetçi değilim sizin gibi emekçiyim. Ailelerinizin sizlerden
daha iyi yaşamasını istiyorsanız, ülkemizi daha iyi
yaşanılabilir bir ülke haline getirmek mecburiyetiniz var.
Bunun yolu da çalışanların partizanlık yapmamasından
geçiyor. Bu güne kadar kandırılmış olabiliriz, kandırılmış
olabilirsiniz. Yanıldık göremedik. Artık görmeye çalışalım.”
diye konuştu.
“EMEĞE SAYGISI OLANLARI BAŞ TACI EDİN”
Alın terine saygı gösterenleri baş tacı edilmesi gerektiğine
işaret eden Belediye-İş Sendikası Genel Başkanı Nihat
Yurdakul; “31 Mart’tan önce mi daha mutluydunuz, şimdi
mi daha mutlusunuz? O zaman gereğini yapmalısınız. Bu
konuşmalarımı bazıları siyasi konuşma olarak algılayabilir.
Asla böyle değil. Burcu Başkanın yönettiği Afyon’da nasıl
itibar görüyorsak Türkiye’de de itibar görmek istiyoruz.
Bütün amacımız bu. Bizim hedefimizde çalışmak, üretmek
insan gibi yaşamak vardır. Ben siyasetçi değilim, ben işçiy-
im, emekçiyim. İlla siyasi partimi duymak istiyorsanız

benim sendikamın siyasi partisi var, ismi de laik Türkiye
Cumhuriyeti. Sayın Başkanım emeğe gösterdiğiniz saygı
için sizlere şükranlarımı sunuyorum. Emeğe saygısı olan-
lara nefesimin son noktasına kadar yanında olacağım”
diye konuştu.
“SİZLER BENİM YOL ARKADAŞIMSINIZ”
Alkışlarla kürsüye gelen Başkan Burcu Köksal ise
Milletvekilliği döneminde vazgeçmediği gibi Başkanlık
sürecinde de emekten ve adaletten şaşmayacağını söyle-
di. Başkan Burcu Köksal; “Dokuz yıl milletvekili olarak
işçinin emekçinin haklarını savundum. Yeri geldi, yaşanan
mağduriyetlerin giderilmesi için sizlerle birlikte omuz omuza
mücadele ettim. Belediye-İş Sendikasına üye oldukları için
sendikalarını değiştirmeye zorlanan, bundan dolayı baskı
gören, sürgüne yollanan hatta işinden olan birçok işçi
kardeşimizin dert ortağı olmaya çalıştım. Yıllar geçti
Belediye Başkan adayı olarak sahaya çıktık. İşçi kardeşler-
imizle görüştük, yaşadığı sıkıntıları milletvekilliği sürecinde
yakinen takip ettim. Belediye Başkan Adayı olduğumda
gördüm ki işçi arkadaşlarımız çalışma koşulları olarak
daha iyi koşulları, daha iyi ücretleri hak ediyorlar. Seçim
sürecinde Belediye Başkanı olursam ben üzerime düşeni
yapacağım dedim. Belediye’de çalışan tüm işçi arkadaşım
benim çalışma arkadaşım olacak, yol arkadaşım olacak,
onlarla birlikte mutlu olacağım, onlarla birlikte keder-
leneceğim, bu şehrin yüzünü onlarla birlikte ağartacağımı
söylemiştim" ifadelerini kullandı.
“ÜLKENİN YAŞADIĞI EKONOMİK KRİZ ORTADA”
Çalışma arkadaşlarının yaşam koşullarını iyileştirmek için
büyük bir çaba içerisine girdiklerini aktaran Başkan Burcu
Köksal; “Sizin mutlu bir şekilde çalışmanız için yaşam
koşullarınızın iyi olması gerekiyor. Geçim sıkıntınızı en aza
indirgememiz gerekiyor. Ülkenin yaşadığı ekonomik kriz
ortada. Aile geçindirmek, ev geçindirmek şu şartlarda çok
zor. Alınan maaşlar enflasyon karşısında eriyor. Ek pro-
tokolle yaşadığınız haksızlık, hukuksuzluk ve emeğe
saygısızlığa dur dedik. Şunu da belirteyim. Yüntaş
bünyesinde çalışan işçi kardeşlerimize söz verdiğimiz 30
bin 400 liralık tutarı da Temmuz ayından itibaren ödemeye
başlayacağız” dedi.
“BU ŞEHRİN YÜZÜNÜ BİRLİKTE AĞARTACAĞIZ”
Bu süreçte yaşanan sıkıntılara da değinen Belediye
Başkanı Burcu Köksal; “Elbette kolay olmadı. Karşımızda
borçlu bir belediye var. Büyük meblağlarla borçları bulduk.
Tabiri caiz ise yenilmiş, içilmiş faturası bize bırakılmış. Ama
hepsini oturduk, tek tek borçlar nasıl ödenir, gelirler nasıl
artırılır, israf nasıl önlenir, belediye nasıl daha fazla kâr
edebilir, vatandaşa en ucuz hizmeti nasıl sunabiliriz, bun-
ların hesabını yaptık. Sosyal Belediyecilikle Afyon’la
tanıştırma sözümüz var. Halka dokunan belediyecilik için
neler yapabiliriz diye planlar yaptık. Gördük ki daimi işçi
arkadaşlarımızın çok büyük bir mağduriyeti ve uğradıkları
haksızlık vardı. Buna kafa yorduk. Alın terinizin karşılığını
vermek için uğraşıyoruz. Benim çalışma arkadaşlarımdan
tek bir isteğim var. Bu şehri sizlerle birlikte omuz omuza
çalışarak hak ettiği yere taşıyacağız, bu şehrin yüzünü bir-
likte ağartacağız. Bütün çalışma arkadaşlarıma güveniyo-
rum, inanıyorum. Bu yolu birlikte en iyi şekilde yürüye-
ceğiz” değerlendirmesinde bulundu. Konuşmaların ardın-
dan tören, Başkan Burcu Köksal ile Belediye-İş Sendikası
Genel Başkanı Nihat Yurdakul arasında imzalanan imza
töreniyle sona erdi. >>HÜDAYİ ACAR

“Üretken yapay zeka ile
yaratıcı tasarımlar” eğitim ve
atölye çalışması düzenlendi
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Bilim, Teknoloji,

Kültür ve Sanat Festivali 2024 (AKÜFEST’24) etkinlikleri
programı kapsamında “Üretken Yapay Zeka ile Yaratıcı
Tasarımlar” eğitim ve atölye çalışması gerçekleştirildi.

Atatürk Kongre Merkezinde
düzenlenen, Rektör
Yardımcısı Prof. Dr.

Murat Peker, Teknoloji
Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Ayhan Erol, Güzel
Sanatlar Fakültesi
Dekan V. Prof. Dr.
Şerife Ebru
Okuyucu, Fen
Bilimleri Enstitüsü
Müdürü Prof. Dr.
Bekir Yalçın ile bir-
likte akademik ve
idari personelin
katıldığı konferansta;
Arvis Teknoloji ve Roket
Akademi Teknoloji Kurucu
Ortağı Tansel Akgül, Arvis
Teknoloji ve Roket Akademi
Teknoloji CEO’su Gülhan Ertürk Akgül,
Arvis Teknoloji Proje Koordinatörü ve AR-GE
Mühendisi Nazlı Sevindik Örenkaya ile Roket
Akademi Teknolojileri AR-GE Mühendisi Gülşah
Seher konuşmacı olarak yer aldı. Etkinliğin açış
konuşmasını yapan Roket Akademi Teknolojileri
AR-GE Mühendisi Gülşah Seher, Arvis Teknoloji
hakkında bilgiler verdi. Arvis Teknolojinin slo-
ganının “big brother” ve “biz çağı” olduğunu
söyleyen Seher, “Arvis Teknoloji olarak biy-
ometri, görüntü işleme, yapay zeka ve veri anal-
izi gibi konularda çalışmalar yapıyoruz. Yapay
zeka kapsamında nesne tanıma, kimlik doğrula-
ma ve yüz tanıma gibi birçok sistemimiz var.
Biz, zaten her yerde kamera var diye yola çık-
tık. Bu bağlamda görüntü işleme, akıllı
arşivleme ve yönetme platformumuz mevcut.
Ana odağımız; biyometri ve kimlik doğrulamadır.
Bunun dışında videolu görüntülü uygulamamız,
imge işleme platformumuz, dijital cüzdan
içerisinde yüz verilerini tuttuğumuz ürünümüz
ve ATM’lerde kiosk uygulamalarımız da mevcut.
Arvis teknolojiyi aslında daha çok bankalara
ürünler yapan bir şirket olarak söyleyebiliriz”
diye konuştu.

“ÜNİVERSİTE MEZUNU
İŞSİZ SAYISI YÜKSEK”

Arvis Teknoloji Proje Koordinatörü ve AR-GE
Mühendisi Nazlı Sevindik Örenkaya konuş-
masında öğrencilerin kendini yetiştirmeleri için
fırsat eşitliğinin olmadığını belirtti. Türkiye’de
çok sayıda istihdam edilmeyen üniversite mezu-
nunun olduğunu kaydeden Örenkaya, “Bu aslın-
da ülkemizin en büyük problemlerinden birisidir.
Üretken yapay zeka modellerinin hızla gelişme-
si ile birlikte üniversitelerin yeni eğitim sistemine
hızlı adapte olamaması, modellerin kullanımının
doğru olarak bilinmemesi daha sonra öğrenci-
lerin yapay zeka uygulamalı staj programlarına
gönüllü veya zorunlu erişimlerinin kolay olma-
ması, istedikleri staj yerlerini bulamamaları, iş
imkanlarında fırsat eşitliliğinin olmaması, öğren-
cilerin üniversitelerden mezun olduklarında nite-
likli personelin aranması, gerekli niteliğe de
öğrencilerin üniversite mezuniyetinden sonra
sahip olamaması gibi etkenler mevcut. Buradaki
problem nitelikli personel yetiştirmek için şir-
ketlerde zaman ve maliyet ile daha sonra
öğrencinin kendini yetiştirmesi için fırsat eşitlil-
iğinin olmamasıdır” dedi.

HEDEF; YAPAY ZEKA, ETİK YAPAY
ZEKA VE ÜRETKEN YAPAY ZEKA

Roket Akademinin yapay zeka destekli, interak-
tif, proje, eğitim, staj, insan kaynakları sağlayan
bir yapı olduğunu dile getiren Örenkaya, şunları
söyledi: “Bu konuda amacımız; öğrencilerimizin

gelişimi için diğer şirketlerin de kendi-
lerine nitelikli personel kaynağının

sağlanması ve proje havuzu-
muzda bulunan hazır pro-

jelerin mentörlüğünün
yapılmasını sağlamak.
Hedefimiz topluma fay-
dalı yapay zeka, etik
yapay zeka ve üretken
yapay zekayı destekle-
mek. Bu program,
öğrenciler için aslında
kariyerlerine ihtiyaç ola-

cak tüm eğitimleri
almasıdır. Bir projenin

başından sonuna kadar lit-
eratür taramasından başla-

yarak projede ihtiyaç ve
gereksinimlerini belirleyerek baş-

tan sona bir eğitim ve öğretim mod-
elini kazandırıyoruz. Proje akran öğren-

mesi ile destekleniyor. Ardından öğrenciler pro-
jenin başından sonuna kadar kendi geliştirdikleri
proje ile beraber kariyer eğitimlerini alıyorlar.
Kariyer eğitimiyle birlikte yaptıkları bu çalışmay-
la beraber girişimci olabiliyorlar. Çünkü hazır
projeleri ile mezun oluyorlar. Eğitim alanlar
kendilerini staj programında eğitimin yanı sıra
problem çözme, mentörlük ile birlikte daha
sonra akranlarıyla proje ekibiyle anlaşma, uyum
sağlama gibi yetkinlikler kazanırken şirketlerin
nitelikli ve yetişmiş personel ihtiyacını da
karşılamış oluyoruz.”

129 ÜNİVERSİTEDEN STAJ
BAŞVURUSU OLDU

Arvis Teknoloji ve Roket Akademi Teknoloji
Kurucu Ortağı Tansel Akgül ise 129 üniversite-
den staj başvurusu olduğunu belirtti. Akgül,
“Anadolu’dan gelen arkadaşlarla çok çalışma
imkanı oldu. Staj programlarında da beraberdik.
Onların gözlerindeki ışıltıyı görmek bizi çok
daha farklı boyutlara taşıyor. Bu bizi çok motive
ediyor. 129 üniversiteden başvuru oldu. Biz
hepsini almak istiyoruz ama elimizdeki imkan-
larda sınırlı olduğundan bunu çok fazla seçme-
den yapmaya çalışıyoruz. Aslında amacımız
daha önce aldığımız bayrağı gençlere bırak-
mak. Ne kadar çok gençle bu çalışmaları
yaparsak hem gençlerin kendi kariyerlerine
katkısı hem de ülkemize katkısı o derece fazla
oluyor. Motto; gelen gençlerimizle staj boyunca
birlikte çalışarak, staj son günü onların göz-
lerindeki mutluluğu görerek ayrılmaları bizim
görevimizi tamamlamış olduğunu söylüyor”
ifadelerini kullandı.

TÜRKİYE, YAPAY
ZEKA SIRALAMASINDA 57. SIRADA

Dünyadaki yapay zeka yarışının durdurulamaz
hale geldiğini kaydeden Akgül, “Üretken yapay
zeka ile ilgili dünyada da gelişmeler oluyor. Bu
gelişmeleri ülkemizde de takip etmeye çalışıy-
oruz. Özellikle çok fazla makale tarayarak takip
etmeye çalışıyoruz. Açık kaynak kodlarından
yararlanarak dünyada ne gibi gelişmeler oluyor
onları da takip etmeye çalışıyoruz. Dolayısıyla
bu alanda da ülkemizin yarışta geri kalmaması
için elimizi taşın altına koymamız gerektiğini her
saniye hissediyoruz. Çünkü dünyadaki bu yarış
artık durdurulamaz bir yarış. Bu yarışta biz
neredeyiz, bu çok önemli. En son rakamlar 57.
sırada olduğumuzu söylüyordu. Aslında
ekonomik olarak baktığımızda ülkenin ilk 20’de
olması lazım ancak yapay zeka alanında 50 ve
57 arasında gidip geliyor ki bu da üzücü bir
durum. Bunu değiştirebiliriz” diye konuştu.
>>İBRAHİM ARTIÇ
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Cumhurbaşkanı Erdoğan, Şehirlerimizi depreme
dayanıklı hale getirmek herkes için milli bir görevdir
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Kamu çalışanlarımız için 16 Haziran Pazar günü başlayacak
Kurban Bayramı sonrasındaki 2 günlük süreyi de idari izin kapsamına aldık. Böylelikle Perşembe ve

Cuma günlerini de bayram tatiline ekleyerek 9 günlük bir tatil imkânı sağlamış oluyoruz " dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan,
Kabine Toplantısı sonrası millete sesleniş
konuşmasını gerçekleştirdi.

Cumhurbaşkanı Erdoğan, sözlerinin hemen
başında bu sabah eğitim sırasında kaza kırıma
uğrayan uçakta şehit olan iki pilota

Allah'tan rahmet, ailelerine, Türk Hava
Kuvvetlerine ve kahraman Türk ordusuna
başsağlığı dileyerek başladı. 14-28 Mayıs seçim-
leri sonrasında oluşturdukları kabinenin görevde-
ki birinci yılını dün itibarıyla tamamladıklarını dile
getiren Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Öncelikle
Rabbimize, mensubu olmaktan iftihar ettiğimiz
necip milletimize ve Türkiye'ye hizmet etme
imkânını bizlere bahşettiği için hamd ediyoruz.
85 milyonun her bir ferdine şahsımıza, partimize
ve ittifakımıza duydukları güven için yürekten
teşekkür ediyorum. Kabine üyeleri olarak hep
birlikte aziz milletimizin teveccühüne mazhar ola-
bilmenin gayretindeyiz" açıklamasını yaptı.

GÜVEN DUYULAN BİR YÖNETİM
GELENEĞİNİN ÜLKEMİZDE YERLEŞMESİ

İÇİN NE GEREKİYORSA YAPTIK, YAPACAĞIZ
Demokrasilerin ilk ve öncelikli şartının halka
hesap vermek olduğunu ifade eden Erdoğan, “22
yıla yaklaşan iktidarlarımız döneminde 18 kez
sandıkta millete hesap verdik ve hepsinde de
ibra olduk. Her yıl bütçe ve kesin hesap
görüşmelerinde milli iradenin tecelligahı olan
Meclis'e hesap verdik, veriyoruz. Bunların dışın-
da 81 vilayetimizin tamamında katıldığımız
toplantılarda ve mitinglerde doğrudan milletimize
hesap verdik. Türkiye'nin kaynaklarının nereye
gittiğini, neye, ne kadar harcandığını ayrıntılarıy-
la insanımıza anlattık. Vatandaşa hesap veren,
şeffaf, etkin ve güven duyulan bir yönetim
geleneğinin ülkemizde yerleşmesi için ne
gerekiyorsa yaptık, yapacağız" dedi.
85 MİLYON İNSANIMIZIN HER BİR FERDİNE

AYNI NAZARLA YAKLAŞIYOR VE
AŞKLA HİZMET EDİYORUZ

Cumhurbaşkanı Erdoğan, vatandaşın, ülkenin
direksiyonunda nasıl idareciler görmek istiyorsa,
öyle bir kadro olmanın peşinde olduklarını belirt-
ti. Erdoğan,"783 bin kilometrekare vatan
toprağının her karşına, 85 milyon insanımızın her
bir ferdine aynı nazarla yaklaşıyor ve aşkla

hizmet ediyoruz. Felaket tellallarına aldırmıy-
oruz, fitne tüccarlarına kulak asmıyoruz.
Bahanelerin arkasına sığınmadan Türkiye'yi
büyütmenin, kalkındırmanın ve daha da yücelt-
menin mücadelesini veriyoruz. Hükümetlerimizin
ismini, milletimizin gönlüyle birlikte büyük bir
başarı hikayesi olarak siyaset literatürüne
yazdıran temel vasfımız, işte budur. Hükümet
olarak yegane referansımız hizmetlerimiz ve
eserlerimizdir. Türkiye'ye kazandırdıklarımız
ortadadır, hedeflerimiz ortadadır; milletimiz de
yaptıklarımızı, yapacaklarımızı çok net biçimde

görmektedir. Bizim için esas olan da zaten mil-
letimizin takdiridir, duası ve kararıdır. Allah ömür
verdikçe 'Bugün hak için, halk için ve Türkiye için
ne yaptık' sorusunu kendimize sormaktan geri
durmayacağız" açıklamasını yaptı.

AZALAN DOĞUM ORANLARI DÜNYA
GENELİNDE OLDUĞU GİBİ ÜLKEMİZDE DE

ALARM VERİYOR
Toplumun temel direği olan aile kurumunun öne-
minin daha iyi anlaşıldığı günlerden geçtiklerini
belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, aile müess-
esesinin bir bütün olarak tarihinin en çetin
sınavını verdiğini, en ağır saldırılarına maruz
kaldığına dikkat çekti. Erdoğan, "Küresel kültürün
desteklediği ve teşvik ettiği cinsiyetsizleştirme
politikaları, insan neslini ve fıtratını tehdit eder
boyutlara ulaştı. LGBT dayatması, faşizmi dahi
aratır bir zorbalığa, baskıya ve toplumu yozlaştır-
ma aracına dönüştü. Ekonomik zorluklardan
şehirleşmeye, bireyselleşmeden değişen algılara
kadar çok farklı alanlarda ailenin ciddi sıkıntılarla
yüzleştiğini görüyoruz. Yakın zaman önce açık-
lanan 2023 yılı doğum istatistikleri, bu tehditler-
den ülkemizin de azade olmadığını göstermiştir.
Biliyorsunuz uzun bir süredir, muhalefetten gelen
eleştirilere rağmen, aile meselesinin önemine her
vesileyle dikkat çekiyorduk. Son veriler, bizim
haklılığımızı bir kez daha ortaya koymuştur.
Azalan doğum oranları dünya genelinde olduğu
gibi ülkemizde de alarm veriyor” diye konuştu.

AİLENİN KORUNMASI VE
GÜÇLENDİRİLMESİ VİZYON BELGESİ VE

EYLEM PLANINI HAYATA GEÇİRDİK
Bu konuda yeni uygulamaları devreye alacak-
larının altını çizen Cumhurbaşkanı Erdoğan,
”Son bir yılda aile kurumunu güçlendirecek,
tehditler karşısında dirençli hale getirecek pek
çok çalışma yaptık. 'Ailemiz, İstikbalimiz'
temasıyla 8'inci Aile Şurası'nı düzenledik.
Evlenecek çiftlere Aile ve Gençlik Fonu ile; faiz-
siz kredi desteğinin yanında eğitim ve danışman-
lık hizmetleri veriyoruz. Fonun ilk uygulamasını
deprem bölgesindeki illerimizde başlattık.
Bugüne kadar 9 bin 617 başvuru oldu; başvurusu
kabul edilenlere ödemeleri peyderpey gerçek-
leştiriliyor. İlk kez hazırlanan Ailenin Korunması ve
Güçlendirilmesi Vizyon Belgesi ve Eylem Planını

hayata geçirdik. Aile Enstitüsü'nün kuruluş hazırlık-
larına başladık. Türk Devletleri Teşkilatı'nın Birinci
Sosyal Politika Bakanlar Toplantısına ülkemizde ev
sahipliği yaptık” şeklinde konuştu.

DÜNYANIN EN KAPSAYICI, YAYGIN
VE KUŞATICI SOSYAL GÜVENLİK

SİSTEMİNE SAHİP ÜLKESİYİZ
Çalışma hayatının iyileştirilmesine yönelik
bugüne kadar tarihi nitelikte birçok adım attık-
larını kaydeden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
”Dünyanın en kapsayıcı, yaygın ve kuşatıcı
sosyal güvenlik sistemine sahip ülkesiyiz.

Çalışanı, memuru, emekliyi, ücretli kesimi
enflasyona ezdirmeme ilkemize bugüne kadar
sadakatle bağlı kaldık. 1 Ocak 2024 tarihinden
itibaren geçerli olan asgari ücret, net 17 bin 2 lira
olarak belirlendi. Böylece, bir önceki döneme
göre net asgari ücret artış oranı yüzde 49; 2023
Ocak dönemine göre artış oranı ise yüzde 100
olarak gerçekleşti. Memurlarımızın maaşlarını,
söz verdiğimiz üzere, Temmuz 2023'te en düşük
22 bin liraya, Ocak 2024 itibariyle de 33 bin liraya
çıkardık. 7'nci Dönem Toplu Sözleşme
görüşmelerinde, genele ilişkin oransal zam dışın-
da; 11 hizmet kolunun tamamında mutabakat
sağlandı. En düşük emekli aylığında Ocak 2023
tarihine kıyasla net yüzde 82 artışa gittik. 2023
yılı Ekim ayında emeklilerimizin tamamına bir
defaya mahsus olmak üzere 5'er bin lira ödedik.
Ramazan ve Kurban bayramlarında ödediğimiz
emekli ikramiyesi 2024 yılı itibariyle yüzde 50
artışla 3 bin liraya çıktı” açıklamasını yaptı.

BAYRAM İKRAMİYESİNİ 10-14 HAZİRAN
TARİHLERİ ARASINDA EMEKLİLERİN

HESAPLARINA YATIRACAĞIZ
Kurban Bayramı ikramiyesini 10-14 Haziran tar-
ihleri arasında emeklilerin hesaplarına yatıracak-
larını açıklayan Erdoğan, "Böylece tek kalemde
emeklilerimize toplam 42 milyar tutarında bir
ödeme yapmış olacağız. Kamu Bankalarımızın
öncülüğünde emeklilerimize ödenen promosyon
tutarlarının yükseltilmesini temin ettik .Ortak
Paylaşım Platformu ve Çalışma Meclisini;
sendikalarımızla, işverenlerimizle ve çalışma
hayatının tüm temsilcileriyle gerçekleştirdik.
İşgücü piyasasına yönelik aldığımız tedbirler ve
faaliyetlerimiz neticesinde Cumhuriyet tarihimizin
rekorları kırıldı. İstihdam sayımızı 32,6 milyon
kişiye, istihdam oranımızı yüzde 49,5'e, işgücüne
katılım oranımızı ise yüzde 54,2'ye yükselttik.
İşsizlik oranımız ise yüzde 8,6'yla son 10 yılın en
düşük seviyesine indi. Kadın istihdam oranını
yüzde 32,5'e, istihdam sayımızı 12,3 milyon
kişiye yükselttik. Kadın istihdamını desteklemeye
yönelik iş pozitif programıyla 250 binden fazla
kadını istihdama kazandırdık. Kadın, Genç ve
Mesleki Yeterlilik Belgesi olanların istihdamına
verdiğimiz teşviki 2025 yılı sonuna kadar uzattık.
Bu teşvik sayesinde yılda 650 bin kişi için sosyal
güvenlik primi işveren paylarını karşılıyor, reel
sektöre yaklaşık 25 milyar lira destek oluyoruz.
Son bir yıl içinde İŞKUR aracılığıyla 1,3 milyon
kişiyi işe yerleştirdik. 2024 yılında bu sayı 570
bini geçmiş durumdadır” dedi.

HANGİ PARTİ OLURSA OLSUN,
SORUMLULUK MAKAMINDAKİ HERKES

İÇİN MİLLİ BİR GÖREVDİR
Küçükçekmece’de çöken binanın, kentsel
dönüşümün İstanbul için ne kadar hayati bir
mesele olduğunu herkese hatırlattığını söyleyen
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Şunu bir defa kabul-
lenmemiz lazım. İstanbul, bu konuda adım
atmakta geciktikçe, riskler daha da artacaktır.
Şehirlerimizi depreme dayanıklı hale getirmek,
hangi parti olursa olsun, sorumluluk makamında-
ki herkes için milli bir görevdir. Ancak bu mese-
lenin halen yeterince idrak edilemediğini görüy-
oruz. Hükümetimizin ve bakanlığımızın
sergilediği hassasiyetin bir an önce yerel yöneti-
ciler tarafından da gösterilmesini bekliyoruz.
İzmir'in depreme hazırlanması kapsamında
Dünya Bankası işbirliğiyle Dirençli Şehirler
Projesi'ni başlattık. İzmir dahil 5 şehrimizde hak
sahiplerine 180 ay vade ve yüzde 0,69 gibi çok
düşük maliyetle 2,5 milyon liralık finansman
sunuyoruz. Küresel bir çevre hareketine dönüşen
Sıfır Atık ile 2017'de yüzde 13 olan geri kazanım
oranımızı, 2023'te yüzde 35'e çıkardık. 2024'te
hedefimiz yüzde 60'dır” ifadelerini kullandı.

9 GÜNLÜK BİR TATİL İMKANI
SAĞLAMIŞ OLUYORUZ

Bayram tatiliyle ilgili kararlarını açıklayan
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Kamu çalışanlarımız
için 16 Haziran Pazar günü başlayacak Kurban
Bayramı sonrasındaki iki günlük süreyi de idari
izin kapsamına aldık. Böylelikle perşembe ve
cuma günlerini de bayram tatiline ekleyerek 9
günlük bir tatil imkanı sağlamış oluyoruz. Kurban
Bayramı'nın şimdiden milletimiz İslam dünyası ve
tüm insanlık için hayırlara vesile olmasını diliyo-
rum. Rabbim yar ve yardımcımız olsun diyorum”
dedi. >>İHA

Ahmet YEŞİLAY
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Vali Yardımcısı V. Han’dan Gıda Kontrol
Laboratuvar Müdürlüğüne ziyaret 

Vali Yardımcısı Vekili Harun Reşit Han, Türkiye’de bulunan 39 Gıda
Kontrol Laboratuvar Müdürlüğünden biri olan, Tarım ve Orman

Bakanlığına doğrudan bağlı kuruluş olarak hizmet veren
Afyonkarahisar Gıda Kontrol Laboratuvar Müdürlüğünü ziyaret etti. 

Müdürlük bünyesinde yürütülen çalışmalar
konusunda Vali Yardımcısı Vekili Harun Reşit
Han’a bilgiler veren İl Müdürü Murat Kuzkale, lab-
oratuvarda sadece ilimizden değil çevre illerden ve
hatta bazı analizlerde tüm Türkiye’den gelen
numunelerin analiz edildiğini söyledi. Kuzkale, lab-
oratuvara denetim ve resmi istek yoluyla numunel-
er geldiği gibi, vatandaşların, gıda ve yem işlet-
mecilerinin de özel istek yoluyla analiz talebinde
bulunabildiğini söyledi. Vali Yardımcısı V. Harun
Reşit Han; “İlimizde bulunan Afyonkarahisar Gıda
Kontrol Laboratuvar Müdürlüğünü büyük bir mem-
nuniyet ve gurur duyarak kurum müdürümüz ve
ilgili personelin eşliğinde ziyaret ettim. Laboratuvar
Müdürlüğümüz ülkemiz, insanımız ve gelecek
nesillerin sağlığı için kutsal ve önemli bir görev icra
ediyor. Kurum müdürü Murat Kuzkale ve tüm
kurum personelini yapılan çalışmalarından dolayı
tebrik ediyorum” dedi.  >>İZZET IŞIK

Kahveci, “Ülkücüleri ancak
ülkücüler temsil eder”

Milliyetçi Hareket Partisi İl Başkanı Ahmet Kahveci, Afyonkarahisar
Belediye Meclisi Toplantısı’nda konuşan bir belediye meclis üyesinin

Ülkücülük ile ilgili bulunduğu beyanı sert bir dile eleştirdi. Başkan Kahveci,
“Milliyetçi, Ülkücü fikriyata sahip kişilerin partisi, temsilcisi bellidir” dedi.

Milliyetçi Hareket Partisi İl Başkanı Ahmet
Kahveci açıklamasında şunları söyledi:
"Afyonkarahisar Belediye Meclisi Toplantısı’nda
bir belediye meclis üyesi haddini aşan bir konuş-
ma yapmıştır. Kendini Ülkücü olarak tanımlaması
ve bu kimlikle siyaset yapmaya çalışması tama-
men samimiyetsiz ve tutarsızdır. Ülkücü
Hareket'in değerleri, kişisel çıkarlar için kullanıla-
cak değerler değildir. Geçmişte teşkilatlarda bir
bardak çay içen kendisini Ülkücü sanıyor.
Milliyetçi Hareket Partisi dışında Ülkücülükten
bahseden bir meclis üyesinin açıklamaları
Milliyetçi, Ülkücü Hareket'i asla temsil etmez. 55
yıllık Ülkücü kimliğinden bahseden kişi, hangi
partide siyaset yapmaktadır? Afyonkarahisar
Belediye Meclisi'nde yapılan bu konuşma Ülkücü
kimliği, siyasi menfaatler uğruna bir kalkan olarak
kullanmak kimsenin haddi değildir. Kendi şahsı
adına Ülkücülük yapabilir ama bizi temsil etme
yetkisine sahip değildir. Ülkücü Hareket'in adını
kullanarak siyaset yapmak isteyenlere asla
müsamaha göstermeyeceğiz" >>HÜDAYİ ACAR

“En büyük destek valimizden”
Sinanpaşa Belediye Başkanı Tolga Yıldırım, Afyonkarahisar Merkez 2. OSB 

kamulaştırma çalışmaları kapsamında en büyük desteği Afyonkarahisar Valisi Kübra
Güran Yiğitbaşı'nın verdiğini belirterek, Sinanpaşa bölgesi adına teşekkürlerini iletti. 

Sinanpaşa Belediye Başkanı Tolga Yıldırım,
Afyonkarahisar Merkez 2. OSB adına Sinanpaşa
Belediyesi tarafından yürütülen kamulaştırma çalış-
malarında önemli bir aşama kaydedildiğini söyledi.
Afyonkarahisar Merkez 2. OSB’de yapılan kamulaştır-
ma çalışmalarının bölgedeki sanayi yatırımlarının hız-
landırılmasına büyük katkı sağlayacağını vurgulayan
Başkan Yıldırım, "Sinanpaşa Belediyesi olarak,
Afyonkarahisar Merkez 2. OSB adına yürüttüğümüz
kamulaştırma çalışmalarında önemli bir mesafe katet-
tik. Şu ana kadar 132 tapunun tescil işlemlerini
başarıyla tamamladık. Geri kalan 132 tapunun tescil
işlemlerini de en kısa zamanda bitirerek, bölgedeki
sanayi yatırımlarının önünü açmayı hedefliyoruz.
Afyonkarahisar Merkez 2. OSB’de yapılan çalış-
malarımız ile bölgedeki sanayi alanlarının
genişletilmesine ve ekonominin canlanmasına büyük
katkı sağlayacaktır. Bölgemiz cazip bir yatırım merkezi
haline gelecektir. Bu süreçte emeği geçen tüm ekip
arkadaşlarıma teşekkür ediyorum" dedi.

“VALİMİZE, SİNANPAŞA HALKI 
ADINA TEŞEKKÜR EDİYORUM”

Başkan Yıldırım, “Afyonkarahisar Merkez 2. OSB’nin
kamulaştırma çalışmaları esnasında, Vali Kübra

Güran Yiğitbaşı’nın büyük katkıları olmuştur. Sayın
Valimizin desteğiyle Sinanpaşa bölgesi her geçen gün
daha da gelişiyor ve büyüyor. Bu çalışmalar, hem isti-
hdamı artıracak hem de bölge ekonomisine büyük
katkı sağlayacak. Kendilerine Sinanpaşa halkı adına
teşekkür ediyorum” dedi. >>İBRAHİM ARTIÇ

Tarıma dayalı jeotermal
seracılık ihtisas için yer
seçimi toplantısı yapıldı
Tarıma dayalı jeotermal seracılık ihtisas Organize Sanayi

Bölgesi yer seçimi ve kesinleştirme toplantısı yapıldı.
Valilik koordinesinde Tarım ve Orman
Bakanlığı desteğiyle Çay ilçesinde kurulacak
olan Tarıma Dayalı Jeotermal Seracılık İhtisas
Organize Sanayi Bölgesi (TDİOSB) için yer
seçimi kararlaştırıldı.  Afyonkarahisar’ın doğal
kaynaklarının etkin ve verimli kullanılması,
tarımsal rekolte payının arttırılması, çevresel
etkilerin yönetimi ve yeni istihdam olanakları
oluşturmak amacıyla Çay İlçesi Kadıköy’de
bulunan 2 bin 900 dekarlık alanda; Tarıma
Dayalı Jeotermal Seracılık İhtisas Organize
Sanayi Bölgesinin (TDİOSB) kurulması için
çalışmalar hızla sürüyor. Kurumların görüş-
lerinin alınması sonrası Vali Yardımcısı Uğur
Kolsuz başkanlığında Vali Yardımcısı V. Harun
Reşit Han, Tarım ve Orman Bakanlığı yetkilileri
ve kurum temsilcilerinin katılımı ile yer seçimi
ve kesinleştirme toplantısı gerçekleştirildi.
Jeotermal Isıtmalı Seracılık Tarıma Dayalı
İhtisas Organize Sanayi Bölgesi kurulması
planlanan 2 bin 900 dekarlık alana dair ilgili
tüm yetkililerin görüşlerinin alındığı toplantıda,
organize sanayi bölgesinin belirlenen mevcut
alanda kurulması kararı alındı. Yasal

prosedürler ve detay çalışmaların tamamlan-
masının ardından yaklaşık 2 ila 3 aylık süreçte
Müteşebbis Heyeti çalışmalarının başlaması
planlanıyor.  Tarıma Dayalı Jeotermal
Seracılık İhtisas Organize Sanayi Bölgesinin
üretime geçmesi ile Afyonkarahisar’ın 2 bin
400 dekarlık sera alanı 4 bin 400 dekara yük-
selmiş olacak. Ayrıca yaklaşık 2 bin 500 kişilik
istihdam öngörülüyor.  >>MEHMET KASAL
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Köksal, “Şehit çocuklarımıza olan
sevgimiz hiçbir makamla anlatılamaz”

Afyonkarahisar Belediye ile Türkiye Harp Malulü Gaziler, Şehit Dul ve Yetimleri Derneği
Afyonkarahisar Şubesi işbirliğinde Türkiye’de ilk kez 5 Haziran, “Şehit Çocukları Günü” olarak kutladı. 

Başkan Burcu Köksal’ın ev sahipliğinde
düzenlenen gecede şehit çocuklarımızla
bir araya gelindi. Türkiye Harp Malulü

Gaziler Şehit Dul ve Yetimleri Derneği Genel
Başkanı Malul Gazi Mustafa Işık, Afyonkarahisar
Şube Başkanı İsmail Kumartaşlı ve çok sayıda
şehit ailesi ve şehit çocuğunun katıldığı gecede
duygusal anlar yaşandı.

“TÜRKİYE’YE ÖRNEK 
OLMASINI DİLİYORUM”

Şehit çocukları yılın 365 günü unutmadıklarını ve
her daim yanlarında olduğunu hatırlatan Başkan
Burcu Köksal; “Şehit çocuklarımız bu topraklar
için babalarını feda ettiler, birçok yavru-
muz hiç tanımadan dünyaya geldi,
babasız büyümek zorunda kaldılar.
Ne yapsak şehit yakınlarımızın ve
şehit çocuklarımızın haklarını
ödeyemeyiz. Hepsinin başımızın
üstünde yeri var. Biz şehit
çocuklarımızı unutmuyoruz.
Yılın 365 günü onları zaten
hatırlıyoruz. Her zaman onlar
için elimizden geleni yapmaya
çalışıyoruz. Ancak 5 Haziran
özel olarak Şehit Çocukları
Günü olacak ve her yıl bu tarihte
şehit çocuklarımızla birlikte ola-
cağız. Türkiye’ye örnek olmasını
diliyorum. Türkiye Cumhuriyeti ilele-
bet payidar kalacaksa ülkemizde
huzur içinde yaşıyorsak Aziz Şehitlerim-
iz ve kahraman gazilerimize borçluyuz”
dedi. Başkan Burcu Köksal, gecede yaptığı
konuşmada “5 Haziran günü ülkemizde Şehit
Çocukları günü olarak kabul edilmemekle birlikte,
Türkiye Harp Malulü Şehit Dul ve Yetimleri
Derneği Afyonkarahisar Şubesi ile yaptığımız
görüşmede 5 Haziran’ı şehit çocuklarına yönelik
farkındalık oluşturmayı amaçlıyoruz. Gönül ister
ki; şehit ailelerimizi, gazilerimizi, bu vatan için
canının, kanını ortaya koymuş olan büyüklerimizi;
milletimizin baş tacı olan şehit ve gazi çocuk-
larımızı her gün analım; her gün onların gönlünü

alalım. Bizim şehit ve
gazi çocuklarına olan
sevgimiz, siyasetle,
Belediye Başkanlığı ile
Milletvekilliği ile ya da
başka bir makam ile
anlatılamaz. Biz şehitler-

imizi, gazilerimizi, şehit ve
gazi çocuklarımızı anla-

mak ve anlatmak için
kurumların onayına, ihtiyaç

duymuyoruz. Devletin kurumları
siyaset yapılacak yerler değildir,

siyaset yapmak isteyenler siyasi par-
tilere üye olup karşıma çıkabilirler. Büyük Taarruz
’un başladığı Kocatepe’ye layık olmak,
Cumhuriyetimizin Kurucusu Gazi Mustafa Kemal
Atatürk ve silah arkadaşlarına layık olmak sadece
bizim değil; tüm Türk vatandaşlarının borcudur. 5
Haziran Şehit Çocukları Günü’nü, tıpkı Milli
Mücadele’nin Samsun’dan tüm Anadolu’ya yayıl-
ması gibi Cumhuriyet’in Kazanıldığı Topraklar
olan Afyonkarahisar’dan bütün yurdumuza
yayılacak; bağımsızlık ve istiklal aşkımızın sim-
gesi dileğiyle şehit çocuklarımız, şehit yakın-

larımıza kapılarımız, makamımız, telefonlarımız
sonuna kadar açık olacaktır” ifadelerine yer verdi.

“5 HAZİRAN’DA OĞLUMUN
İSMİNİ NÜFUS CÜZDANINA, EŞİMİN

İSMİNİ MEZAR TAŞINA YAZDIM”
Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve
Yetimleri Afyonkarahisar Şube Başkanı İsmail
Kumartaşlı ise desteklerinden dolayı Başkan
Burcu Köksal’a teşekkür etti. Kumartaşlı; “Görevi
başındayken vatan için bayrak için canını veren
kahramanınızı, babanızı kaybetmenizin dayanıl-
maz acısını sizler ile paylaşıyoruz. Ama unut-
mayın ki o artık Türk milletinin bağrında, vatan
toprağının hamurundadır. Bizler tarihin ve tarihçi-
lerin her Türk asker doğar, asker ölür övgüsüne
mazhar olmuş bir milletin evlatlarıyız. Tarih şahit-
tir ki bu millet damarlarındaki asil kan sayesinde
daima hür yaşamış asla esaret zinciri onu
bağlayamamıştır. Türk askeri ve polisi yalnızca
vatanın ve milletin huzur ve refahı uğrunda gerek-
tiğinde canını seve seve feda etmekten çekin-
meyen bir kahramandır .Sizler de vatan ve
bayrak için canını vererek şehitlik mertebesine
ulaşan babanız ile ne kadar gurur duysanız azdır.
Bu amaçla bu gün bedelin en büyüğünü ödeyen,

babasını belki de hiç hatırlamayan, babası ile hiç
fotoğrafı bile bulunmayan şehit çocuklarının da
yılda bir kez olsun hatırlanmaları için Belediye
Başkanı Burcu Köksal’ın teklifi ile bir çalışma yap-
tık. 5 Haziran sizlerin günü olsun istedik. 5
Haziran’ı da belirlerken evciler ilçemiz nüfusuna
kayıtlı Şehit P. Uzm. Onb. Atakan Birgül’ün
şehadet gününü seçtik. Şehit P. Uzm. Onb.
Atakan Birgül, 5 Haziran 1995 tarihinde
Hakkari’de görev yaparken çatışma sonucu şehit
oldu. O dönem eşi Nurfil Birgül de yanında ikamet
etmektedir. Asker ve yetkililer 5 Haziran günü
Nurfil Hanım’a eşinin şehit olduğu haberini verir-
ler ve aynı anda Nurfil Hanım, oğlu Anıl Atakan
Birgül’ü doğurur. 1995 yılı şartlarında 2 gün yol-
culuk yapar ve cenaze törenine katılır. Nurfil
Hanım her zaman 5 Haziran’da “Oğlumun ismini
nüfus cüzdanına, eşimin ismini mezar taşına
yazdım” der. Bu gün; Anıl Atakan Birgül’ün hayat
hikâyesinden esinlenerek belirlenmiştir. Bu vesi-
leyle desteklerinden dolayı Başkan Burcu
Köksal’a bir kez daha şükranlarımı sunuyorum”
diye konuştu.

“EN ANLAMLI PROJE 5 HAZİRAN 
ŞEHİT ÇOCUKLARI GÜNÜ”

Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve
Yetimleri Derneği Genel Başkanı Malul Gazi
Mustafa Işık ise dernek olarak son üç yılda üret-
tikleri projelerin en anlamlısının 5 Haziran Şehit
Çocukları Günü olduğunu söyledi. Genel Başkan
Mustafa Işık; “Dernek olarak bizlerde “Şehitlerim-
izin Emaneti Şerefimizdir” temalı projeler üret-
mekteyiz. Son üç yıldır yapmış olduğumuz projel-
erden yılın en anlamlı projesi budur. Acılar pay-
laşıldıkça azalır. Afyonkarahisarlı şehitlerimizin
emanetleri burada. Derneğimizin cefakar, vefakar,
çalışkan başkanı İsmail Kumartaşlı ve göreve
başladığı ilk gündün bu yana şehit ailelerimizin ve
gazilerimizi yalnız bırakmayan Başkan Burcu
Köksal’a sizlerin huzurunda teşekkür ediyorum”
dedi. Yaşadıkları acıları kelimelerle anlatmanın
mümkün olamayacağını ifade eden şehit çocukları
ise 5 Haziran’ı kendilerine armağan eden Başkan
Burcu Köksal’a teşekkür ettiler. >>MEVLÜT TINAS

Taytak, TCDD Genel Müdürü Veysi
Kurt’u makamında ziyaret etti

Afyonkarahisar’da bulunan Beton Travers fabrikasıyla uzun zamandır 
ilgilenen Milletvekili Taytak Ulaştırma ve Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu’na

yaptığı ziyaretlerin ardından TCDD Genel Müdürü Veysi Kurt’u ziyaret etti. 
Ziyaret sonrası açıklama yapan Taytak; “Beton Travers
Fabrikamız ilimiz ve bölgemiz açısından bir öneme sahip-
tir. Burada yapılan üretim ile ülke ekonomisine katkı
sağlanmaktadır. Uzun zamandır fabrikamızın personel ve
kapasite sorunlarını takip etmekteyim. Ulaştırma ve
Altyapı Bakanı Abdulkadir Uraloğlu Beyefendi’ye daha
önce yaptığım tüm ziyaretlerimde konuyu aktarmıştım.
Bakanımız sağ olsunlar her zaman Afyonkarahisar
İlimizle ilgili tüm konulara çok samimi yaklaşmıştır.
Geçtiğimiz haftalarda Bakanımız konuyla ilgili düğmeye
basılması talimatını vermişti. Fabrikamız tek vardiya ve
29 işçi ile faal olarak çalışmaktadır.  Bazıları önümüzdeki
günlerde emekli olacaktır. Genel Müdürümüze konuyu

aktardık. Bugün de Genel Müdürümüz Veysi Kurt Bey
müjdeyi vermiştir bizlere. İnşallah gerekli çalışmalar kısa
zaman içinde tamamlanacak; fabrikamıza emekli olan
işçiler yerine işçi alımı yapılacak ve fabrikamızın kapa-
sitesi artırılacaktır. Başta konuyla yakından ilgilenen
Sayın Bakanımız Abdulkadir Uraloğlu Beyefendi’ye,
Genel Müdürümüz Veysi Kurt Beyefendi’ye, ilgili daire
başkanlıklarına teşekkürlerimi iletiyorum. İnşallah fab-
rikamızın kapısına kilit vurulmayacak, yapılan destekler
ile Afyonkarahisar’ımız, bölgemiz ve ülkemiz için güzel
kapılara kilit açacaktır.” dedi. Ziyaret sonrası Milletvekili
Taytak, Genel Müdür Veysi Kurt’a Afyon mermerinden
yapılmış saat hediye etti. >>MEHMET KASAL

Emirdağ'ın lezzet durağı Taş Konak
Restoran’ın bahçesi de hizmete açıldı 

Emirdağ Belediyesi tarafından işletilen ve ilçenin en gözde 
mekanlarından biri olan Taş Konak Restoran'ın bahçesi, yenilenen 

yüzüyle vatandaşların hizmetine açıldı. Bahçe, huzurlu bir ortamda lezzetli
yemeklerin tadını çıkarmak isteyen misafirlere eşsiz bir deneyim sunuyor.

Taş Konak Restoran'ın
menüsünde, yöresel lezzetler ve
Türk mutfağının seçkin tatları

bulunmaktadır. Taş Konak Restoran,
misafirlerine yöresel malzemelerle
hazırlanan zengin menüden diledikleri
lezzetleri uygun fiyata tatma imkanı
sunuyor. Emirdağ Belediye Başkanı

Serkan Koyuncu herkesi, Taş Konak
Restoran'ın bahçesinde lezzet dolu bir
yolculuğa davet ederek; "Aileniz ve
sevdiklerinizle huzurlu ve güzel vakit
geçirebileceğiniz eşsiz lezzetlerin
adresi Taş Konak Restoran'ın bahçesi
de hizmetinizde. Her zaman bekleriz."
ifadelerini kullandı. >>İZZET IŞIK


